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            Incheiat  astazi 27.03.2025 in sedinta ordinara a Consiliului Local 
Stoenesti, convocata in baza art. 133 alin. 1 si art.134 alin.1 lit.a) din OUG 
nr.57/2019 privind Codul administrativ,de Primarul comunei Stoenesti dl. 
Damian Alexandru prin dispozitia cu nr.22/21.03.2025. 
            La sedinta participa un numar de 11 consilieri locali din 11 in functie, 
sedinta fiind asfel legal constituita. 
           Sedinta a avut loc la sediul Primariei Stoenesti-in sala de sedinte a 
Primariei.  
            Au fost indeplinite condiitiile prevazute de art.138 alin.15 din OUG 
nr.57/2019, in ceea ce priveste procesul-verbal al sedintei anterioare care a fost 
aprobat in forma redactata si prezentata. 
          Dl.presedinte de sedinta Sima Teodor-Vilian prezinta ordinea de zi a 
sedintei astfel: 
1.Proiect de hotarare privind adoptarea bugetului local pentru anul 2025-
initiator dl.primar Damian Alexandru. 
1a.Raport al compartimentului de specialitate al administratiei publice locale-
prezinta d-na referent de specialitate Antonescu Emilia. 
1b.Raport de avizare al comisiei de specialitate pentru  agricultură, activități 
economico-financiare, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și 
turism-Comisia nr.1-prezinta dl.Sima Teodor-Vilian. 
2.Proiect de hotarare cu privire la  stabilirea taxei de salubritate pentru 
utilizatorii casnici si taxa de salubritate pentru utilizatorii noncasnici la nivelul 
comunei Stoenesti , județul Olt pentru anul 2025 -initiator dl.viceprimar Matei 
Florea. 
2a.Raport al compartimentului de specialitate al administratiei publice locale-
prezinta d-na secretar general Mihale Laura-Mirela. 

2b.Raport de avizare al comisiei de specialitate pentru  probleme juridice și de 
disciplină,munca si protectie sociala-Comisia nr.2  .-prezinta dl.Stefan Petre. 
3.Proiect de hotarare referitor  la desemnarea consilierilor locali care sa faca 
parte din comisia de evaluare a performantelor profesionale individuale ale 
secretarului general al comunei Stoenesti-initiator dl.primar Damian Alexandru. 
3a.Raport al compartimentului de specialitate al administratiei publice locale-
prezinta d-na secretar general Mihale Laura-Mirela. 
3b.Raport de avizare al comisiei de specialitate pentru activități social-
culturale,culte,învățământ, sănătate și familie , protecție copii, tineret și sport-
Comisia nr.3.-prezinta dl.Gheorghe Mihail. 
4.Intrebari,interpelari,petitii. 
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         Dl.primar Damian Alexandru solicita amanarea punctului inscris la nr.2 
din ordinea de zi pentru sedinta viitoare a Consiliului local.Solicitarea a fost 
aprobata in unanimitate de catre Consiliul local.  
           Ordinea de zi  este supusa spre aprobare Consiliului local in aceasta 
forma si este aprobata cu 11 voturi pentru. 
           In continuare dl.presedinte de sedinta Sima Teodor-Vilian da cuvantul d-
nului primar Damian Alexandru pentru a  sustine  proiectul de hotarare inscris 
in ordinea de zi la nr. 1.Proiect de hotarare privind adoptarea bugetului local 
pentru anul 2025-initiator dl.primar Damian Alexandru. 
           Raportul administratiei publice locale este prezentat de d-na Antonescu 
Emilia-referent de specialitate cu atributii in cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului comunei Stoenesti care prezinta necesitatea adoptarii unei hotarari. 
           Avizul  comisiei de specialitate-Comisia nr.1,este favorabil cu 5 voturi 
pentru si este prezentat de dl.Sima Teodor-Vilian. 
          Dupa prezentarea materialelor se trece la discutii. 
          Dl.Gheorghe Mihail se inscrie la cuvant si arata ca in opinia sa, bugetul 
local nu se cheltuie asa cum si-ar dori acesta.Ca si exemplu,dl.Gheorghe Mihail 
arata ca investitiile Centrul Comunitar Integrat, terenul de sport  si Centrul 
multifunctional cu dotari culturale si sportive pentru copii in comuna Stoenesti 
,nu sunt relevante pentru localitate si nici utile pentru populatia comunei,fiind 
cheltuite si sume mari pentru acestea. De asemenea,dl.Ghorghe Mihail arata 
faptul ca desi pentru reabilitarea Caminului Cultural au fost investite suma 
mari,acesta nu este folosit de cetatenii comunei care atunci cand au un 
eveniment,acestia nu utilizeaza Caminul cultural ci fac un cort in strada si 
astfel blocheaza traficul rutier care afecteaza cetatenii.In concluzie dl.Gheorghe 
Mihail nu se arata de acord cu adoptarea bugetului local pe anul 2025. 
          Preia cuvantul dl.Udrea Valentin care arata faptul ca nu toti consilierii 
locali au cunostiinte de specialitate si ar fi dorit un raport mai detaliat cu privire 
la bugetul local. 
          In continuare, dl.Ștefan Petre arata ca a analizat proiectul de hotarare si 
se arata de accord cu acesta.De asemenea,dl.Ștefan Petre arata faptul ca pe tot 
parcursul anului bugetar 2025 ,se poate reveni asupra bugetului local. 
          Nemaifiind discutii se trece la vot. 
          Se supune la vot proiectul de hotarare dezbatut si se aproba cu 10 voturi 
pentru si 1 impotriva(dl.Gheorghe Mihail) devenind astfel hotararea cu 
nr.8/27.03.2025 a Consiliului Local Stoenesti. 
          Se trece in continuare la pct.nr.3 din ordinea de zi: 3.Proiect de hotarare 
referitor  la desemnarea consilierilor locali care sa faca parte din comisia de 
evaluare a performantelor profesionale individuale ale secretarului general al 
comunei Stoenesti-initiator dl.primar Damian Alexandru 
           Raportul administratiei publice locale este prezentat de d-na secretar 
general Mihale Laura-Mirela care prezinta necesitatea adoptarii unei hotarari.                  
Avizul  comisiei de specialitate-Comisia nr.3,este favorabil cu 3 voturi pentru si 
este prezentat de dl.Matei Doru. 
          Se inscrie la cuvant dl.Udrea Valentin care arata faptul ca nu este de 
acord cu proiectul de hotarare. 
          Dupa prezentarea materialelor se trece la discutii. 
          Nefiind discutii se trece la vot. 
          Se supune la vot proiectul de hotarare dezbatut si se aproba cu 10 voturi 
pentru si 1 impotriva(dl.Udrea Valentin) devenind astfel hotararea cu 
nr.9/27.03.2025 a Consiliului Local Stoenesti. 
          In continuare se trece la pct. nr.4 din ordinea de 
zi:Intrebari,interpelari,petitii. 
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            Se inscrie la cuvant dl.Udrea Valentin care arata faptul ca pe raza 
localitatii se arunca necontrolat deseuri si solicita domnului viceprimar sa se 
concentreze asupra deseurilor aruncate necontrolat. Dl.Udrea arata faptul ca 
cetatenii care arunca gunoaiele sa fie sanctionati cu amenda. 
            Dl.primar arata ca intr-adevar ,ar trebui sa fie intensificate eforturile in 
aces sens si propune ca toti consilierilor locali sa li se repartizeze strazi ,pe 
care acestia si le doresc, si sa supravegheze aruncarea necontrolata a 
deseurilor. 
            De asemenea, dl.primar arata faptul ca nu este o solutie sa se dea 
amenzi,in schimb toti consilierii ar trebui sa actioneze prin discutii cu parintii 
elevilor,cu prietenii si vecinii si astfel sa constientizeze asupra pericolului 
provenit de la gunoaie.Dl.primar solicita consilierilor locali sa mearga impreuna 
in zona comunei in care locuiesc foarte multi cetateni romi si sa discute cu 
acestia in ceea ce priveste focurile pe care aceste persoane le fac. 
            Dl.Gheorghe Mihail preia cuvantul si arata faptul ca pe strada pe care 
locuieste, cativa copii au facut focul in aer liber,deschis, si propune sa se 
mearga impreuna cu Primaria la acei copii acasa si sa se discute aceste aspect 
cu parintii acestora. 
            Dl.Gheorghe propune in continuare sa se  organizeze activitati de 
strangere a deseurilor,pentru a se da un exemplu cetatenilo. 
            Preia cuvantul doamna Gaciu-Stan Florentina-Daniela care arata faptul 
ca s-au facut numeroase astfel de actiuni de colectare si strangere a 
gunoaielor de pe domeniul public,impreuna cu elevii Scolii Gimnaziale si 
Primaria. 
           Referitor la afirmatia d-lui Gheorghe Mihail ca nu se utilizeaza Caminul 
cultural, doamna Gaciu-Stan Florentina-Daniela arata faptul ca Scoala 
Gimnaziala desfasoara activitati culturale in Caminul cultural ,impreuna cu 
elevii.Caminul Cultural este utilizat si pentru evenimente 
personale,nunti,botezuri,aniversari , precum si pentru ansamblul folcloric  al 
comunei. 
           In continuare, dl.Ștefan arata faptul ca fiecare dintre consilierii locali ar 
trebui sa traga o concluzie in ceea ce priveste modalitatea de desfasurare a 
sedintelor Consiliului local.Acesta mai arata ca doar comunicarea 
eficienta,poate conduce la luarea unor decizii bune pentru comunitate. 
           De asemenea,dl.Ștefan Petre arata ca in opinia sa,fiecare consilier local 
poate sa identifice diferite situatii care apar in comunitate si sa actioneze 
pentru gasirea unor solutii de rezolvare a problemelor identificate. 
           Materialele dezbatute in sedinta sunt supuse aprobarii si sunt aprobate 
in unanimitate. 
           Pentru care am incheiat  prezentul proces – verbal.              
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